
 

 

 

Verslag Kascommissie bd vereniging over het boekjaar 2023.  

 

 

In april hebben ondergetekenden als kascommissie op meerdere niveaus naar de boekhouding 
gekeken. Basis was daarbij het "Rapport inzake jaarrekening 2023" en de grootboeknummers, -
uitdraai 2023. Uit ons onderzoek zijn geen onregelmatigheden gebleken of fouten vastgesteld. 
Derhalve heeft kascommissie besloten geen steekproeven te nemen in het grootboek. 
 
Voor wat betreft de aanvullende vragen die de kascommissie heeft gesteld nog het volgende . 
 
Uitvoering geven aan de nieuwe wet WBTR. 
In 2021 is de nieuwe wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen voor verenigingen en stichtingen van 
kracht geworden. Dit is inmiddels statutair geregeld. De aangepaste statuten moeten nog op de 
website van de vereniging gepubliceerd worden. Wij adviseren het bestuur ook, mocht dit nog niet 
het geval zijn, een bestuurders aansprakelijkheid verzekering af te sluiten. 
 
Voor het Willy Schilthuis fonds verwijst de kascommissie naar haar advies wat in het verslag van 2022 
is gegeven. 
 
De penningmeester heeft aangegeven dat ‘aanvragen voor het fonds in principe door een aantal 
deskundigen worden beoordeeld’. Voor transparantie en duidelijkheid lijkt het ons goed dat deze 
deskundigen met naam worden genoemd in het jaarverslag. De omschrijving ‘ in principe’ roept 
vragen op.  
 
Kascommissie adviseert het bestuur bij de betalingen van facturen consequent het 4 ogen principe 
toe te passen en dit procedureel vast te leggen. 
 
De vereniging als penvoerder van het SABE project. 
De kascommissie heeft de volgende vragen. Zijn de financiële risico’s die de vereniging loopt duidelijk 
in beeld? Er is sprake van voorfinanciering. Wat zijn de afspraken met de subsidiegever en de andere 
partners over betaling van de bijdrages? Warmonderhof heeft aangegeven het risico dat de subsidie 
niet wordt uitgekeerd voor haar rekening te nemen. Is dit schriftelijk vastgelegd? De kascommissie is 
van mening dat de vereniging als penvoerder een te groot financieel risico loopt en adviseert het 
project niet als penvoerder voort te zetten. 

Kascommissie heeft de penningmeester schriftelijk gevraagd of er nog bijzonderheden gemeld 
moeten worden die bij de beoordeling van de administratie van belang zijn. Penningmeester heeft 
toelichting gegeven op de besteding van een deel van het legaat wat aan de vereniging is toebedeeld 
in 2023. De kascommissie stelt vast dat dit op administratief juiste wijze heeft plaatsgevonden.  

Voor het werk van de kascommissie is ons advies ieder jaar één plaats verkiesbaar te stellen en zo 
continuïteit in de samenstelling van de kascommissie te borgen. 

 



 

Samenvattend. 

De kascontrole commissie heeft de boeken over het jaar 2023 gecontroleerd en komt tot de 
conclusie dat de boeken en jaarcijfers een reëel beeld geven van de diverse inkomsten en uitgaven 
van de BD Vereniging. 

De kascontrole commissie spreekt haar waardering uit voor het werk dat de penningmeester Albert 
Wegman heeft verricht en stelt de ledenvergadering voor het bestuur decharge te verlenen voor het 
gevoerde financiële beleid in 2023. 

Kascommissie dankt Inno Kock voor zijn hulp en advies bij de controle en beoordeling van de 
administratie. 
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